
DR. MIKE YEADON: VAKCÍNY NA COVID SÚ
TOXICKÉ UŽ SVOJOU KONŠTRUKCIOU –
VŽDY MALI ĽUĎOM ŠKODIŤ, BOLI
VYROBENÉ AKO SMRTIACE
- CZ24 News | 4. února 2022

„Keď idete liečiť, účinne, všetkých na planéte – nemali by ste to robiť, ale rozhodne je to vyhlasovaný
zámer – potrebujete bezpečnosť, bezpečnosť, bezpečnosť…

Tá je vašou prvoradou starosťou – ešte viac než ´funguje to?´. Potrebujete sa uistiť, že je to veľmi
bezpečné, lebo to budete, potenciálne, podávať miliardám ľudí.“

 

Boli niektoré šarže úmysle vyrobené ako smrtiace?
Počas 86. zasadania Koronavírusového vyšetrovacieho výboru prehovoril Dr. Mike Yeadon, bývalý
hlavný vedec a viceprezident spoločnosti Pfizer, o svojich obavách týkajúcich sa covidových vakcín.
Predložil dôkazy, dokazujúce úkladnosť konkrétnych šarží covidových vakcín, obsahujúcich „smrtiace
dávky“.

Tento článok je druhý zo série, rozdeľujúcej prednášku Dr. Yeadona, trvajúcu 2 hodiny a 20 minút,
do zvládnuteľnejších blokov pre tých, ktorí majú možno menej času a nemôžu si pozrieťcelú
prednášku na jedno posedenie.

Predošlú časť si môžete prečítať a pozrieť v našom predchádzajúcom článku TU (v angličtine).
Nasledujúce sa vzťahuje k takzvaným „vakcínam“.

„Už keď som na vakcíny pozrel, bol som naozaj dosť zdesený, lebo sú nového typu. Tieto neboli nikdy
hromadne podávané ľudským bytostiam.

Nebol by žiadny spôsob, ako zistiť, aký druh nežiaducich účinkov môže nastať. A tak to, čo urobíte, je
dôkladná empirická štúdia… Ak dokážete prísť na nejakú obavu, mali by ste ukázať, prečo sa to
nestane.“

Dr. Yeadon mal ohľadom vakcín na covid od počiatku celý rad obáv.

Po prvé, všetky štyri (AstraZeneca, Janssen alebo tiež J&J, Pfizer a Moderna) majú v zásade rovnakú
konštrukciu – kódujú len hrotový „spike“ proteín.

„Ľudská imunita sa ďaleko viac spolieha na pochopenie molekulárnej stavby celej gule vírusu než len
hrotových proteínov. Takže sa zdá, napadlo mi, že je zlé, po epidemiologickej stránke, vybrať len
vonkajšiu časť.“

Po druhé, všetky vírusové hrotové proteíny majú nejaký druh biologických vlastností, ktoré sú
nevítané. Neslúžia len na ukotvenie vírusu k povrchu bunky. Sú aj biologicky aktívne, vysvetlil Dr.
Yeadon:
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„Reagujú vzájomne s imunitným, a tiež s koagulačným systémom.“

A tak sú vakcíny na covid toxické už svojou konštrukciou, vždy mali škodiť ľuďom.

Po tretie, vysvetľuje Dr. Yeadon:

„Klasická vakcína je zvyčajne zabitý kus alebo zabitý preparát infekčného organizmu v troche oleja,
alebo niečoho ako kamenec – to je jednotka dávky, aby ste vedeli, koľko jej každému človeku
očkujete.

 

 

Týmito [covidovými] vakcínami podávame jednotkovú dávku „kódu“. Ten „kód“ by mohol byť u jednej
osoby prijatý dobre, veľmi účinne sa kopírovať do proteínu a robiť tak po dlhý čas. U inej osoby by
mohol byť prijatý zle, kopírovať sa neúčinne a len krátko.“

Voľbou tejto konštrukcie je rozsah výsledkov pravdepodobne tisíckrát horší, než by bol u konvenčnej
vakcíny, pretože „skutočné množstvo vytváraného proteínu bude rádovo odlišné,“ povedal, dodajúc,
že je to na základe predpokladu, že každá fľaštička obsahuje tie isté ingrediencie.

 „Teraz sme si však absolútne istí, že nie v každej fľaštičke je tá istá látka. A to znamená, že sa
páchajú zločiny,“ povedal.

Inými slovami, kým u bežných liekov alebo klasických vakcín presne viete množstvo podanej aktívnej
látky, respektíve antigénu, u genetických vakcín to neviete, pretože antigén si telo začne vyrábať
samo. A koľko ho vyrobí, to nik netuší, lebo sa to môže u každého človeka líšiť.

Po štvrté, u vakcín ide zvyčajne o jednu dávku, niekedy možno dve. Nikdy ich však nebol „celý rad“.

Vakcína by mala prechádzať ochoreniu a znižovať alebo zastavovať prenos vírusu, lenže, ako priznali
vlády a ich poradcovia, vakcíny na covid nerobia ani to.

Záver
Dr. Yeadon tiež vysvetlil, prečo by sa takzvanými „vakcínami“ na covid nemali očkovať deti, mladší
zdraví ľudia, tehotné ženy a ľudia, ktorí sa z vírusu vyliečili.

Neboli totiž vykonané žiadne štúdie na stanovenie účinkov, aké majú covidové očkovania na tehotné
ženy a ich nenarodené deti. Napríklad v šesťdesiatych rokoch sme mali silný budíček s talidomidom.

„Teraz vieme, že plody sú na rušenie vo svojom prostredí nesmierne citlivé,“ povedal Dr. Yeadon.

„Vôbec nikdy nepodávame nové lieky tehotným ženám. Keby toto bolo opatrenie verejného
zdravotníctva, podávali by vakcíny iba tým ľuďom, ktorí by nimi mohli najviac získať. Ľuďom, ktorí

https://cz24.news/donate/
https://www.badatel.net/vedeli-ze-vakcina-zabija-doverny-dokument-pfizeru-odhalil-zlocinne-krytie-umrti/


najpravdepodobnejšie ochorejú a zomrú.“
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